
вуз. навчалася в універси
теті Шевченка, і спеці
альність у мене «Теоретич
на фізика, фізика космічних 
досліджень». Я не мріяла 
бути вчителем, бо, зростаю
чи в родині освітян (вчителя
ми були тато, мама, бабуся, 
дві тітки), бачила, який це 
важкий хліб. Набула педа
гогічного досвіду, вже почав
ши безпосередньо працюва
ти у школі. Бо в університеті 
ми навіть не проходили в 
чистому вигляді педагогічну
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Але и МОЖЛИВОСТІ ЗМІНИТИ

ситуацію на краще. Ство
рити комфортні умови як 
для учнів, так і для вчителів, 
щоб учитель йшов з пози
тивною енергетикою до 
дітей. Це дуже важливо.

-  Як ви підтри
муєте дисциплі
ну серед учнів?

-  Дисципліна має бути 
пов’язана з мотивацією. 
Тобто, якщо дитина знає, 
що їй буде комфортно в тій 
чи іншій ситуації, вона буде

часні учні вже усвідомили: 
аби мати успішне майбутнє, 
потрібно отримати гарні 
знання в школі.

-  Розкажіть про 
фільм, який дійсно 
торкнувся глибини 

душі і змусив задуматись?
-  Фільми дуже рідко див

люся, більше люблю читати. 
По-новому відкрила для себе 
Пауло Коельйо. Останнім 
часом читаю літературу філо- 
софськогозначення, яка сто
сується життєвих цінностей.

а и щиро порадіють успіхам. 
-Щ об ви змінили 
у світі, якби були 
чарівником?

-  Мені дуже хотілося б, 
щоб не було такої хвороби, 
як онкологія. Щоб люди не 
страждали від інсультів, 
інфарктів, хвороб, які при
ходять зненацька.

-Продовжітьфра-
зу« Щастя-це.... ..
-Коли в родині всі 

здорові.
Розпитувала Ніла ВОВЧИК


